
   
 

 

Betreft: Gavi kavel  
 

Den Haag, 25 mei 2023 
 
Geachte voorzitter, leden van de gemeenteraad en wethouders, 
 
In de vergadering van Commissie Bestuur vorige week, bleken de verantwoordelijke wethouders 
óngelofelijk veel haast te hebben met de begrotingswijziging en de uitbreiding van het rechtsgebied van het 
Industrieschap Plaspoelpolder. 
Die snelheid was zó ongelofelijk dat de wethouders het ook eigenlijk zelf niet konden uitleggen. 
 
De Bomenstichting Den Haag vindt het bestemmen van het GAVI-kavel als bedrijventerrein niet te 
verdedigen.  
 
Het Gavi-kavel bestaat voor een deel uit moerasbos met wilgen, zwarte els en riet. We spreken van een 
broekbos. Het bos staat op venige klei waar water niet wegzijgt. De grondwaterstand is hoog. 
Broekbossen in Nederland zijn grotendeels verdwenen omdat ze zijn drooggelegd, opgehoogd en in gebruik 
zijn genomen voor andere doeleinden. We vermoeden dat dít broekbos het enige broekbos is in Den Haag.  
In broekbossen leven weer heel andere soorten flora en fauna dan bijvoorbeeld in de duinen of droge 
parkbossen.  
Er is niet alleen sprake van een broekbos maar ook van een heel interessant vochtig rietland. Het 
moerasbos en het rietland zijn amper toegankelijk. De rust en ongereptheid zijn gunstig voor flora en fauna.  
 
De wethouders vinden de bestemmingswijziging van het Gavi-kavel goed voor de werkgelegenheid. Maar 
deze denkwijze is achterhaald, verouderd. Iedereen is gaan beseffen dat meer groen beter is voor 
bewoners en voor de werkgelegenheid. Voor werkgelegenheid heb je geen bedrijventerrein nodig. 
Werkgelegenheid kan bijvoorbeeld ook gevonden worden in ‘groene’ banen. Kijk alleen al naar de 
gemeente Den Haag. Er is een groot te kort aan groene ambtenaren, van jongste schoffelaar tot aan een 
directeur met verstand van zaken.  
 
Iedereen weet zo langzamerhand óók dat verharding van zo’n groot kavel zeer ongunstig is in verband met 
klimaatverandering en de biodiversiteitscrisis. Daarom is verharding van dit kavel zo tegenstrijdig met het 
gemeentelijk en het landelijk beleid. Deze biotopen zouden juist in stand moeten blijven, ja zelfs uitgebreid 
moeten worden. En zeker niet plaats moeten maken voor bedrijven en verharding.  
 
Ik vat samen. Het Gavi-kavel is een gebied met waardevolle biotopen. Waar mensen kunnen genieten, 
gunstig voor de werkgelegenheid en ook goed voor klimaat en biodiversiteit.  
Namens de Bomenstichting Den Haag vraag ik u allen om het te koesteren!! 
 
Dank u voor uw aandacht.  
 


